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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2024/25:908 Låneförmedlare som banker

Jag vill tacka statsrådet för det skyndsamma svaret på min tidigare fråga. Jag 
kan dock konstatera att svaret närmast väckte nya frågor. Jag har noterat att 
ministern riktat kritik mot att låneförmedlare gör lån lättillgängliga och att de 
bedriver aggressiv marknadsföring. I lagen om bank- och finansieringsrörelse, 
som låneförmedlare föreslås regleras under framöver, finns inga bestämmelser 
som skiljer sig åt mot dagens regler gällande marknadsföring eller 
låneerbjudanden för låneförmedlare.

Jag vill mot bakgrund av detta fråga statsrådet Niklas Wykman:

Vad är anledningen till förslaget om att låneförmedlare ska tvingas bli banker?

………………………………………

Anne-Li Sjölund (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-14
Besvaras senast
2025-03-26 kl. 12.00


